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Nr.  Fractie Dir/Afd. PH Vraag/opmerking m.b.t. Kadernota 2020 Antwoord 

Vraag 
tijdens 
avond 

PvdD RBA v. Vugt Is het mogelijk om alle initiatieven die op dit moment 
op het gebied van “Kaas” spelen te bundelen (Cheese 
Experience / Cheese Valley / Kaasmarkt / …)? (p 11, 
KN) 
 

Zie de bijgevoegde position paper Gouda kaas 2019  

Vraag 
tijdens 
avond 

Algeme
en 

FIN Bunnik Op pag. 23 KN staat onder “Programma 2: Energie en 
Klimaat” een alinea “Onderzoek lastenverlichting” 
opgenomen. Onduidelijk is waarom deze alinea juist 
daar is opgenomen en niet onder bijvoorbeeld 
Programma 8. Kan je aangeven waarom die alinea 
onder program 2 is opgenomen ?  
 

Het uitvoeren van het onderzoek is een coalitie-afspraak dat geen aanvullend 
budget nodig heeft. Als de onderzoeksresultaten op tafel liggen, wordt bezien 
of er aanleiding is om maatregelen te treffen. Dit aspect ligt evenwel buiten de 
scope van het onderzoek. Mocht er aanleiding zijn om maatregelen te treffen 
dan zouden deze betrekking kunnen hebben op programma 2 (riool en afval) 
en/of programma 8 (OZB). Uit pragmatisch oogpunt is ervoor gekozen om dit 
onder programma 2 te presenteren. 
 
 

      

 


